
O žetvi in setvi pšenice
Lani jeseni je potekala setvena akcija

za pogodbeno proizvodnjo pšenice. od
plana 100 ton pšenice, je bilo sklenje-

zum o letošnji setvi pšenice še ni podpi-
san, predvidevamo, da bomo letos po-
sejali pšenico na 100 ha v zasebnem in

nih le za 40 ton pšenice pri TZO Vič, pa
čeprav je bila žetev pšenice letos ugo-
dna in pridelki zadovoljivi. Kljub po-
godbam nam je uspelo odkupiti 60 ton
pšenice, torej 20 ton več, odkup pa še
traja in zato upajmo, da bodo te števil-
ke še večje. Čeprav samoupravni spora-

na 50 ha površin v družbenem sektorju.
Izvršni svet je namreč sklenil, da so to
naše minimalne planske obveznosti, ki
pa jih bomo z ustreznim odnosom
TOZD-a Posestvo in obeh zadrug tudi
lahko brez težav uresniali.
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